



ismus, studievereniging voor studenten politicologie

Postbus 9108 6525 AJ Nijmegen

kantoor: Heyendaalseweg 141.00.150

internet: www.ismus.nl

email: info@ismus.nl

telefoon: 024-3611659

Notulen 76e Algemene Ledenvergadering der studievereniging ismus d.d. 23-02-2021

Aanwezig:

Anna van Rooijen, Joos Rutjens, Yante van Haandel, Rik van Doremalen, Thomas Steenkamp, Mike van Diemen, Jeroen Mooijman, Jordi Uijens, Aniek Suurmond, Arthur Kampschuur, Boris de Geest, Borg Muller, Roel Grooteman, Roos Giesen, Jelmer Bruurs, Linde Zwijnenburg, Margot Roerdink, Simone Lugtmeijer, Erik Stoelinga, Jet Dunnewind, Niels Goossens, Linda Gebel

Machtigingen:

Rose Sniijders machtigt Jeroen Mooijman

Stemgerechtigden aanwezig: 22

Stemgerechtigden machtigingen: 1

Stemgerechtigden totaal: 23

Agenda:

1. Opening
2. Vaststellen Agenda
3. Mededelingen
4. Bespreking notulen 75ste ALV
5. Vaststellen notulen 75ste ALV
6. Bespreking halfjaarverslag XXe bestuur
7. Stemming halfjaarverslag XXe bestuur
8. Bespreking financieel halfjaarverslag XXe bestuur
9. Stemming financieel halfjaarverslag XXe bestuur
10. Bespreking 'Besteding overschot geld'
11. W.V.T.T.K.
12. Rondvraag
13. Sluiting

Opening

Anna van Rooijen opent de vergadering om 20:08

Conform motie Tol wordt de vergadering aangevangen met het zingen van het ismuslied.

Vaststellen agenda

Anna van Rooijen vraagt of iemand iets toe te voegen heeft, of dat zij deze per acclamatie aan kan nemen. Er zijn geen toevoegingen en de agenda is vastgesteld.

Mededelingen

Anna van Rooijen leest de feitjes van de dag op.

Anna van Rooijen vraagt of iemand bezwaar heeft om de vergadering op te nemen, voor het gemak bij de notulen. Niemand heeft hiertegen bezwaar. Het opnemen van de Algemene Ledenvergadering (ALV) lukt niet, dus dit zal niet gebeuren.

Lianne Temmink neemt deel aan de vergadering.

Anna geeft aan dat leden worden geschorst aangezien ze geen contributie hebben betaald. Deze leden zijn op de hoogte gebracht door de penningmeester, die ook de namen op gaat noemen.

Yante van Haandel noemt de namen op.

Anna vraagt of iemand bezwaar heeft, anders zullen ze geschorst zijn met de hamerslag. De slag van de hamer galmt door de virtuele ruimte, de hiervoor genoemde leden zijn geschorst. Anna geeft aan dat als men vragen of opmerkingen hebben, dat ze dit aan kunnen geven in de chat met de woorden 'reactie' en 'vraag', met hierna mogelijk de naam van degene waarop je reageert.

4. Bespreking notulen 75ste ALV

Joos Rutjens geeft aan dat er een fout in de notulen staat: op pagina 27 staat 'Ze geeft verder aan dat de ALV de vorige keer om 13:33 is geschorst'. '13:33' moet zijn '01:33'.

Anna van Rooijen vraagt aangezien er 29 pagina's aan notulen zijn, of er überhaupt opmerkingen zijn over de notulen en dat als er maar een paar zijn naar die specifieke paginas kan worden gegaan, zodat niet elke pagina langs hoeft worden gegaan. Ze vraagt mensen dit aan te geven in de chat. Joos juicht te vroeg.

Pagina 6:

Jordi Uijens zegt dat er bij een van de laatste regels 'Mike breidt uit over de huidige tekst' staat. Hij geeft aan dat dit niet klopt.

Joos Rutjens stelt dat hij inderdaad 'weidt uit' bedoelde.

Gehele stuk:

Jelmer Bruurs complimenteert Joos met de bijna perfecte notulen.

5. Vaststellen notulen 75ste ALV

Anna van Rooijen vraagt of ze de notulen per acclamatie aan kan nemen.

De notulen zijn aangenomen.

6. Bespreking halfjaarsverslag XXe bestuur

Ruud Smits neemt deel aan de vergadering.

Anna van Rooijen geeft aan dat Yante haar scherm zal delen.

Yante van Haandel zegt dat er geen paginanummers aanwezig zijn, dus dat ze haar best gaat doen het bij te houden.

Anna zegt dat dit de eerste opmerking is. Ze gaat deze per pagina benoemen, als men vragen of opmerkingen hebben mogen ze dat zeggen.

Voorblad:

Mike van Diemen heeft een vraag over de bijzin. ismus blijkt soms wel een zure vereniging te zijn, maar hij vraagt zich af waarom voor deze spreuk is gekozen. Ook vraagt hij zich af of ismi juist degene zijn die verzuren.

Thomas Steenkamp zegt dat hij dit verzonnen heeft aangezien weinig dingen doorgang kunnen vinden, oftewel de vereniging in het vat zit. Het gaat niet over zure mensen, er is geen dubbele lading. Hij geeft aan dat Mike wel een dubbele interpretatie zou kunnen hebben.

Anna van Rooijen vraagt of dit een antwoord op de vraag is.

Mike vindt het een kei mooie uitleg.

Jelmer Bruurs had dezelfde vraag. Zijn opmerking is dat zijn vraag hetzelfde zou zijn geweest als die van Mike.

Jordi Uijens vraagt wat er in het vat zit.

Anna zegt hele leuke activiteiten, een reis die we nog tegoed hebben. Volgend jaar zullen we deze activiteiten ervaren met de mensen die over zijn.

Pagina 2:

Erik Stoelinga vraagt zich af waarom het stuk 'opzet halfjaarverslag' heet.

Anna van Rooijen geeft aan dat er twee antwoorden zijn. Het eerste antwoord is dat het bestuur het vergeten is en dit antwoord is de waarheid. Het tweede antwoord is dat het bestuur het nog moet overleggen en dat het nog niet conclusief is.

Pagina 5:

Jelmer Bruurs zegt dat hij zich afvraagt waarom we ook alweer in IAPSS zitten.

Anna van Rooijen zegt dat we hier na de beleids ALV in zijn gegaan, vanwege internationalisering en de lage kosten met betrekking tot lidmaatschap voor iedereen.

Pagina 6:

Jeroen Mooijman vraagt geeft aan dat zij geen goed beeld hebben van de eerstejaars en of het bestuur wel geluiden heeft van SOFv of andere dingen over eerstejaars die niet bij ismus actief zijn.

Anna van Rooijen zegt dat we daar nog geen geluiden hebben ontvangen, maar wel dat het veel behandeld is bij bijvoorbeeld SOFv workshops en tijdens gesprekken met het college van bestuur. Ze geeft aan dat het hier meer behandeld is met de vraag van de vereniging en niet qua richtlijnen. Elke vereniging heeft hier moeite mee, ze weet dat er bij onze studie een buddy systeem is en contact wordt gehouden met mentoren van de intro en dat dit gestimuleerd wordt vanuit de uni. Ook worden er mensen aangewezen om met eerstejaars activiteiten te doen van student assistenten.

Jeroen Mooijman vraagt wie de buddy's zijn.

Anna zegt dat ze er een paar kende en dat ze een gesprek heeft gehad.

Jeroen vraagt of hier contact mee wordt gehouden.

Anna zegt dat dit niet vanuit ismus was, maar dat ze wel hoopt dat hier meer mee kan worden gedaan.

Pagina 7:

Jelmer Bruurs zegt dat hij misschien te lang in het vat zit, maar hij moest heel hard lachen om de zin dat het bestuur ouderejaars wil betrekken met een pubquiz over de geschiedenis van ismus. Hij zegt dat ze niet zo oud zijn en vraagt zich af hoeveel nut dit heeft.

Anna van Rooijen zegt dat er veel kennismakingsactiviteiten zijn geweest en dat deze misschien interessanter zou zijn voor ouderejaars. Ze begrijpt dat hij er niet een van is.
Jelmer zegt dat er genoeg pubquizzes zijn waar hij van Jordi verliest en er niet nog eentje hoeft
Anna zegt dit mee te nemen.

Arthur Kampschuur zegt over (pre-)master studenten dat de opkomst niet hoog is en vraagt of erover gedacht is om docenten die actief zijn bij de (pre-)master studenten te betrekken bij activiteiten. Hij geeft aan dat dit bij fysieke activiteiten werkte.
Anna van Rooijen zegt dat dit een slim plan is.
Arthur zegt dat Andrej pitchers uit zou kunnen delen.

Pagina 8:

Jelmer Bruurs vraagt zich af of de Heraut digitaal blijft.
Anna van Rooijen vraagt voor welke tijdsduur.
Jelmer zegt voor eeuwig.
Anna zegt dat er nog niet over nagedacht is maar dat hierover gepraat zal worden. Ze zegt dat erover nagedacht wordt om deze weer fysiek te doen volgend jaar, maar dat online houden mogelijk ook een optie is.
Jelmer vraagt of er leescijfers zijn.
Anna zegt dat zij dit niet weet, maar dat Aniek het misschien weet.
Aniek Suurmond zegt dat er Facebook getallen zijn en hoeveelheid mensen op de site, maar geen precieze lees getallen per artikel.
Jelmer vraagt hoeveel dit dan ongeveer is.
Aniek zegt dat het heel veel verschilt, dat Fenne en zij hebben besloten meer informele artikelen te schrijven en dat deze meer worden gelezen. Ze zegt dat het ook afhangt van of men die deelt.
Anna zegt dat het lastig te vergelijken is met fysiek.
Aniek zegt dat de afgelopen 30 dagen rond 150-200 mensen de site hebben bezocht.
Jelmer zegt dat dit erg veel is, aangezien de oude Heraut 125 keer werd afgedrukt, dus voor 125 leden maximaal. Hij zegt dat je niet kon weten hoeveel het precies was, maar dat het digitaal dus waarschijnlijk beter aanslaat, geld bespaart en beter voor het milieu is. Het lijkt hem een goed idee om het digitaal voor te zetten.
Aniek zegt dat ze het heel goed snapt, maar dat het afhangt van de hoeveelheid tijd die men erin wil stoppen. Ook zijn er geen 'nakijkavonden' en is het dus veel moeite. Als de opvolgers hier de tijd niet voor willen nemen begrijpt ze het heel goed als dit weer fysiek wordt.
Jelmer zegt dat hij er niet over had nagedacht dat er meer werk achter schuilt nu.
Anna zegt dat er goed over zal worden nagedacht.

Pagina 9:

Arthur Kampschuur zegt dat hij de ismail wel leest en dat hij hier veel plezier uithaalt. Joos moet deze blijven schrijven. Ook denkt hij dat Thomas een goede balans heeft gevonden op LinkedIn.

Pagina 15:

Arthur Kampschuur zegt over de ismustruien dat hij zich afvraagt of er een offerte is en of het klaar is om deze uit te rollen.

Yante van Haandel zegt dat alles klaar staat, dus dat alleen DressMe gebeld hoeft te worden voor als het kan.

Arthur zegt over de acquisitiecommissie dat in het verleden gestruggeld is, aangezien deze er dan wel dan te niet was. Hij zegt dat het voorheen niet heel veel zin had. Hij zegt dat het nu wel werkt zo en dat dit ook in de draaiboeken kan worden gezet aangezien het best werkt.

Erik Stoelinga vraagt zich af waarom de mail naar alle leden is gestuurd met betrekking tot het almanak stuk, in plaats van alleen naar de leden die kritiek hadden.

Anna van Rooijen zegt dat we de enquête ook naar iedereen hadden gestuurd en wilden aangeven waarom deze gewijzigd was.

Jelmer Bruurs vraagt of de ismustrui die komt, dezelfde is als die er was.

Yante van Haandel zegt dat ze zelf heeft geprobeerd een ontwerp te maken, maar dat dat niet lukte. Het logo is dus nog steeds hetzelfde, maar met gepersonaliseerde naam voorop en een hoodie in plaats van een trui zodat er nog wat verschil is.

Anna van Rooijen zegt dat er wordt gevraagd of het een andere kleur wordt.

Yante zegt dat het nu nog dezelfde kleur is, maar dat als mensen een interessante kleur hebben ze dit kunnen aangeven.

Anna geeft aan dat het mogelijk zou zijn om dit ook aan ieder te laten.

Erik Stoelinga vraagt of de trui ook kan worden opgehaald zoals bij de wijnproeverij.

Yante geeft aan dat het bestuur heeft nagedacht over de ismuskamer, maar dat dit niet meer kon. Ze geeft aan dat er ook is nagedacht over bezorgen, maar dat deze kosten heel snel oplopen. Afhalen zou dus zeker wel kunnen, maar dan moet er nog goed worden nagedacht over de logistiek hieromtrent.

Anna geeft verder aan dat het bestuur reizen niet aan wilde sporen vanwege de maatregelen.

Rik van Doremalen zegt dat alle tasjes bij hem werden opgehaald en dat dat leuk was, maar dat het met de truien gewoon erg veel zou zijn voor op een kamer. Hij zegt dit intern te willen uitzoeken.

Arthur Kampschuur zegt dat hij de tasjes ook twee maanden heeft gehad vanwege zijn grote kelder, dus dat het bestuur hem kan bellen.

Yante zegt dat als de ismuskamer weer opengaat, dat wij dan graag daar de truien zouden willen kunnen laten ophalen.

Pagina 14:

Rik van Doremalen zegt dat er op pagina 14 staat 21 evaluaties, dit moet 20 zijn aangezien er eentje niet is doorgegaan.

Jelmer Bruurs vraagt zich af of het een bewuste keuze is geweest om bij de statutencommissie geen evaluatie te houden.

Anna van Rooijen zegt dat Rik de meeste commissies leidt en Anna ook een paar, ze zegt dat hier iets is misgegaan. Het lijkt haar een goed idee om 'haar' commissies alsnog te evalueren, hierover appt ze hen nog.

Pagina 16:

Arthur Kampschuur vraagt of er wat te regelen is met Marcel Wissenburg voor PEP met betrekking tot de Career Day.

Anna van Rooijen zegt dat ze hem gemaïld heeft en dat hij een lange mail heeft teruggestuurd met een heel uitgewerkt plan. Hij heeft aangegeven dat dit helemaal ging lukken.

Arthur zegt dat het idee van PEP met de Career Day commissie combineren is dat iedereen de carrière activiteit doet zodat de loopbaanoriëntatie wordt gehaald. Hij vraagt of er wordt gewerkt aan promotie voor degene die vorig jaar PEP hebben gedaan.

Anna zegt dat dit haar een goed idee lijkt.

Pagina 17:

Jordi Uijens vraagt over het stuk dat de taken van de filmcommissie onnodig zijn aangezien er niks kan worden gefilmd door de commissie of het niet alsnog mogelijk is om hier iets mee te doen.

Anna van Rooijen zegt dat dit behandeld is in het televisie stuk. Ze zegt dat het niet handig is om dit bij de commissies te leggen, vanwege het online aspect. Daarom geeft ze aan wel nog een aantal videos te maken met het bestuur zoals een online babbelbox, zodat het YouTube account alsnog kan worden benut.

Jordi vraagt dit omdat hij snapt dat het niet mogelijk is om aftermovies van activiteiten te maken, maar dat het wel lange tijd een trend is geweest om weinig te doen met het kanaal. Hij vraagt zich af of deze commissie wel nodig is.

Anna zegt dat het haar een leuk idee lijkt om wel video's van activiteiten te hebben. Ook zegt ze dat het een ander debat is of de commissie doorgaat en dat dit ook aan het volgende bestuur is.

Pagina 20:

Mike van Diemen zegt dat hier ook de statutencommissie had moeten staan, hij is benieuwd hoe het bestuur terugkijkt op het afgelopen halfjaar en het statutenproces.

Anna van Rooijen geeft aan dat ze erg blij is dat we een statuten ALV hebben kunnen houden dit jaar; alhoewel deze lang duurde ging het goed. De commissie heeft overzichtelijke stukken gehad. Ze geeft verder aan nog graag een evaluatie te houden. Ook moeten er nog ALV's komen, maar ze is positief hierover. Ze vraagt of de commissie nog iets toe te voegen heeft. Hierop komt geen reactie.

Jelmer Bruurs vraagt zich af in hoeverre men inhoudelijk het proces van de statutencommissie willen behandelen. Hij zegt dat het verschil tussen de aanwezigen vanavond en op de statuten ALV opvallend is. Hij heeft alleen geen onderzoek gedaan naar hoeverre dit het proces heeft benadeeld.

Jelmer Bruurs zegt over de reis dat er later duidelijkheid komt, hij vraagt zich af wat er nu wel duidelijk is.

Rik van Doremalen heeft gezegd dat er eerst een buitenlandse locatie was, maar dat dit niet doorging. Daarna was er een Nederlandse locatie, maar het reizen en slapen was niet corona proof. Het is nu bewust niet geannuleerd en hier wordt nog op uitgebreid, maar de reis zal binnen Nijmegen zijn. Hij zegt dat er nog veel over wordt nagedacht en dat hij met Yante met de kosten bezig is, aangezien men waarschijnlijk geen 120 euro wil betalen voor een reis binnen Nijmegen. Hij zegt dat ze nog weinig weten maar heel erg hun best doen om dit neer te zetten.

Jelmer complimenteert ze met de bezigheid en zegt dat hij benieuwd is.

Arthur Kampschuur zegt dat er voor groepsreizen uitzonderingen zijn met betrekking tot een bubbel. Hij vraagt of hier nog over is nagedacht.

Rik zegt dat het vooral onverantwoord is en ieders gezondheid voorop staat. Hij zegt dat het bestuur iets wil organiseren waar iedereen bij kan zijn, aangezien men zich bezwaard zou kunnen voelen om deel te nemen aan een groepsreis.

Arthur vindt dit prima.

Anna van Rooijen zegt dat veel verenigingen hebben gekozen niet op reis te gaan via SOFv en dat het moeilijk is om met een bubbel of vaccinaties dingen te doen. Het bestuur heeft samen met de commissie deze conclusie uiteindelijk getrokken.

Boris de Geest heeft een vraag over de sportcommissie. Vanwege de persconferentie en versoepelingen vraagt hij zich af of er wordt nagedacht over gezamenlijk sporten als activiteit.

Anna zegt dat dit haar leuk lijkt als het weer mogelijk is.

Erik Stoelinga zegt dat je alleen als sportvereniging mag sporten, niet als particulier.

Anna zegt dat het bestuur het uit zal zoeken.

Jet Dunnewind vraagt zich af of studieverenigingen alsnog subsidie krijgen van SOFv met een alternatieve reis.

Yante van Haandel zegt dat ze de faculteit gemaild heeft, waaruit blijkt dat SOFv zegt dat er eerst een aanvraag moet worden ingediend. Iemand van de faculteit zegt dat het wel kan, maar dat je wel formele activiteiten nodig hebt.

Jelmer Bruurs complimenteert de sportcommissie met het schaaktoernooi. Hij zegt dat het leuk was en dat veel mensen het serieus namen.

Anna van Rooijen zegt dat dit inderdaad erg leuk was.

Joos Rutjens wilde erg graag eerste worden en het daarom nog een keer doen.

Mike van Diemen vraagt zich af wat de termijn is die is afgesproken met Unit-P, aangezien de posters vaak niet op tijd waren.

Rik van Doremalen zegt dat het niet alleen bij deze commissie ligt, aangezien het ook bij andere commissies ruim op tijd klaar moet liggen. Hij heeft afgesproken met alle commissies dat de plannen 2-3 weken van tevoren klaar moeten zijn, en dat dit niet altijd gehaald wordt. Rik zegt dat het uiterlijk 10 dagen van tevoren klaar moet zijn bij Unit-P, deze mensen doen het erg goed en dit is vrij weinig tijd. Vaak is dit nog iets te kort en komt het iets te laat online hierdoor.

Mike zegt dat in zijn tijd het ook lang duurde voordat de activiteiten klaar staan, maar dat er al wel eerder een overzicht was van de activiteiten. Hij vraagt zich af of dit nog steeds gebeurt.

Rik zegt dat hij dit al wel eerder weet en de taken al laat verdelen, maar dat commissies alsnog pas later info doorgeven soms, waardoor twee dagen ineens te weinig tijd blijkt voor iemand om de poster te maken. Het systeem werkt niet supergoed, en Joos en Rik kijken naar nieuwe mogelijkheden.

Mike is benieuwd.

Thomas Steenkamp zegt dat het door corona heel moeilijk is om ver vooruit te plannen, bijvoorbeeld een kratje was elke maand en creativiteit wordt nu op de proef gesteld. Het proces is een stuk moeilijker hierdoor en daardoor wat langzamer.

Anna van Rooijen geeft aan dat dit inderdaad heerst over alle commissies dit jaar.

Pagina 22:

Arthur Kampschuur zegt over het alumninetwerk dat het al jaren stroef loopt en ook dit jaar weer stroef loopt, hij vraagt zich af of er contact is ondernomen met Bart van Leeuwen. De vakgroep vindt het belangrijk en ismus ook, er is veel geld bij betrokken.

Anna van Rooijen zegt dat er geen contact is opgenomen en dat zij dit wel zal gaan doen. Vanwege de online uitreiking van diploma's hebben de verenigingen wel iets opgesteld voor de faculteit, Anna heeft nu contact met iemand hierover. Ze zegt dat ze nu met iemand van elke vereniging in een alumni club zit, waarin ze contact hebben met de faculteit over het afscheid van alumni. Hier zal ze ook aangeven dat het contact stroef verloopt en dat ze dit wil verbeteren.

Arthur geeft aan dat het handig is om dit met Bart van Leeuwen te bespreken, aangezien hij ook over het bedrag gaat.

Anna stemt hiermee in.

Mike van Diemen heeft een vraag over IAPSS. Hij vindt het heel positief. Hij geeft aan dat het bestuur schrijft naar aanleiding van de aanmeldingen verder te promoten. Hij vraagt zich af hoe de inschrijving werkt.

Anna van Rooijen geeft aan dat ismus een verenigingslidmaatschap heeft bij IAPSS en dat namen en mailadressen door kunnen worden geven aan IAPSS en dat zij hen aanmelden. Laatst heeft het bestuur dit gepromoot en gezegd dat men zich aan kan melden via de ismus site. Zij geeft aan dat hier best een stel inschrijvingen voor zijn gekomen en dat zij positief verrast is.

Jeroen Mooijman dacht dat er werd gezegd dat het systeem niet goed werkte met Unit-P. Hij zegt dat als hetzelfde systeem wordt gebruikt dat dit niet waar is. Hij vraagt zich af of het nu niet werkt vanwege corona, aangezien hij denkt dat als je dingen goed plant en alles op tijd doorgeeft het geen probleem moet zijn.

Rik van Doremalen zegt dat hij denkt dat het dubbel is. Aan de ene kant is iemand in de commissie heel begaan met photoshop, de helft van de commissie is hier minder begaan mee. Aan de andere kant speelt photoshop ook een grote rol, aangezien motivatie en enthousiasme een beetje wegvalt. Het bestuur snapt dat heel goed, maar dit zorgt ervoor dat informatie iets te laat binnenkomt. Hij zegt dat dit systeem nu niet werkt voor ons, vanwege een combinatie van factoren.

Anna van Rooijen zegt dat Yante haar boekje moet houden.

Jeroen zegt dat hij het niet opvat als een belediging, maar meer dat hij zich niet voor kan stellen dat het probleem bij het systeem ligt. Hij denkt dat dit eerder een stuk planning of kennis met photoshop zou zijn. Hij denkt niet dat het systeem per se de oorzaak van het probleem is.

Anna van Rooijen geeft aan dat het inderdaad goed zou kunnen, maar dat als het telkens vertraagt bij elke stap het niet goed uitkomt.

Marije Berga zegt dat zij eerder bij de internationaliseringscommissie heeft gezeten en contact heeft gehad met een universiteit in België, volgens haar Gent. Zij vraagt of hier inderdaad weer contact mee is of plannen voor zijn.

Anna van Rooijen zegt dat ze dit gehoord heeft en dat er ook met iets in Engeland geweest is. De commissie is net begonnen en het lijkt haar een goed idee hiermee aan de slag te gaan.

Pagina 24:

Thomas Steenkamp zegt dat de MBF dit jaar door zal gaan, aangezien het een heel mooi evenement is en voor ismus ook extra geld in het laatje brengt. Provincie Gelderland neemt deel aan de MBF en

niet de Career Day, dus die 150 euro valt weg. Hij zegt ervoor te gaan zorgen dat dit bedrag alsnog gehaald zal worden.

Jelmer Bruurs vraagt of de MBF fysiek doorgaat.

Thomas zegt dat die online doorgaat, maar dat eerst de vraag was of elke vereniging genoeg bedrijven zou kunnen regelen. Dit is nu wel zo.

Mike van Diemen vraagt zich af wat voor een contact er is met de VNG.

Thomas Steenkamp zegt dat hij de organisatie kende via thuis en een mail heeft gestuurd. Ze waren geïnteresseerd en dus is het geregeld. Ze hebben ook een trainee programma waar verschillende Politicologie studenten aan deelnemen.

Arthur Kampschuur zegt dat Thomas lekker bezig is. Ook denkt hij dat het een goede lijn is die hij nu uitzet, met de carrière activiteiten en dergelijke. Hij geeft aan dit mee te geven aan de opvolger.

Thomas Steenkamp zegt dat recruiting activiteiten zeker wel nuttig zijn om ismus aantrekkelijk te maken voor bedrijven en dat hiermee verder zal worden gegaan.

Pagina 25:

Arthur Kampschuur zegt dat er mensen zijn die een keer iets hebben betaald en voor eeuwig vriend van ismus blijven en vraagt zich af wat de verdeling hiervan is.

Joos Rutjens geeft aan dat 8 van de 14 vrienden van ismus eenmaal betaald hebben.

Thomas Steenkamp zegt dat het slim zou zijn om hier achteraan te gaan.

Jet Dunnewind denkt dat het slim is om misschien juist geen contact op te nemen met deze mensen, aangezien zij voor eeuwig lid zouden zijn. Misschien is dit dan niet handig.

Boris de Geest zegt dat niet geschoten altijd mis is, dus dat het het proberen waard is.

Jeroen Mooijman zegt dat het contacteren van de eenmalige vrienden van ismus kan via een almanak met daarin een vriend van ismus formulier. Docenten zouden dan zo makkelijker geld kunnen geven aan ismus.

Irene Wilde vraagt zich af of Thomas weet in hoeverre de membercard gebruikt wordt.

Thomas Steenkamp zegt dat de membercard erg mager is en hij hen niet wil contacteren vanwege hun struggles. Hij zegt dat hij verdere dingen aan het eind van het jaar zal weten. Wat dat betreft weet hij DressMe aan het einde van het jaar pas.

Irene geeft aan dat het handig is om dit te promoten als het weer kan. Ze geeft aan de rest van de ALV aan dat de membercard gebruiken handig is.

Thomas zegt met de acquisitiecommissie nog langs horeca te gaan als dit weer kan.

Pagina 26:

Mike van Diemen zegt dat er wordt geschreven dat het bestuur is begonnen met het werven van het volgende bestuur, hij vraagt wat de verwachtingen zijn.

Anna van Rooijen zegt dat het de verwachting is dat het moeilijk zou gaan worden, aangezien je men niet makkelijk kan aanspreken dit jaar. Gelukkig heeft het bestuur wel via evaluaties en gesprekken gehoord dat er een beetje interesse is. Het bestuur houdt alles heel laagdrempelig en hoopt dit goed te kunnen peilen op de bestuursinteresse avond en de afspraken hierna. Ze hoopt een goed voltallig bestuur te bereiken.

Mike vraagt zich af hoe de bestuursinteresse avond zal worden georganiseerd.

Anna legt uit dat het een avond wordt en dat het bestuur het voor ieder gaat uitleggen. Ook zegt ze dat je na deze avond met een bestuurslid kan wandelen of eten op afstand, om wat meer informatie te krijgen en een gezellige sfeer te hebben.

Jelmer Bruurs vraagt zich af in hoeverre er een plan is voor als het bestuur niet 5 mensen weet te verzamelen. Hij zegt dat dit geen gebruikelijk bestuursjaar is, maar hij vraagt zich af of iemand heeft nagedacht er een jaar aan vast te plakken.

Anna zegt dat er nog een plan moet komen, maar dat er inderdaad een probleem zou zijn als we maar twee aanmeldingen hebben. Anna zegt dat ze er zelf wel over heeft nagedacht, maar dat ze ook nog twijfelt over de studie. Ook Rik heeft hierover nagedacht. Anna zegt dat dit makkelijk zou kunnen zijn, maar dat het voor ons erg moeilijk zou zijn om nog een jaar bestuur hieraan vast te plakken.

Marije Berga vraagt of 'nawoord' 'coronawoord' kan worden.

Irene Wilde zegt dat men die twijfelt over een bestuursjaar, het moeten doen! Ook zegt ze dat ze oud bestuurders zeker een berichtje moeten sturen met betrekking tot vragen over een bestuursjaar.

Joos Rutjens zegt dat hij het plan van Marije uitstekend vindt en dat we dit zeker gaan doen.

Geheel:

Jelmer Bruurs zegt dat een aantal mensen ook zo'n stuk hebben geschreven en dat er eigenlijk een hele hoop onzin in staat in de jaren dat er veel kan. Jelmer complimenteert ons met 26 paginas aan onzin, relatief minder onzin dan normaal en dat vindt hij goed.

Anna van Rooijen bedankt hem.

Activiteitenoverzicht:

Irene Wilde vraagt zich af of de activiteiten die gecancelled zijn, niet zijn opgenomen in dit overzicht.

Anna van Rooijen zegt dat dit klopt.

Irene vraagt zich af of het niet handig is dit wel te doen en erbij te zetten waarom deze gecancelled zijn.

Rik van Doremalen geeft aan dat dit allemaal wel is bijgehouden maar niet is opgenomen, en dat dit zal worden toegevoegd.

7. Stemming halfjaarverslag XXe bestuur

Anna van Rooijen legt uit dat dit normaal via de chat gaat, maar dat als iemand anoniem wil stemmen dit ook kan.

Anna legt de stemprocedure uit.

Stemmen voor: 21

Stemmen tegen: 0

Stemmen onthouding: 6

Het halfjaarverslag van het XXe bestuur is aangenomen.

Anna van Rooijen stelt voor 5 minuten te schorsen.

Yante geeft aan men te laten nadenken over de besteding van het overschot van geld.

Anna van Rooijen schorst de vergadering om 21:31.

Anna van Rooijen heropent de vergadering om 21:27.

8. Bespreking financieel halfjaarverslag XXe bestuur

Anna van Rooijen vraagt of iedereen het goed kan zien op de screenshare bij Thomas.

Pagina 3:

Mike van Diemen kan zich herinneren dat er veel moest worden gehaast om de kascommissie het stuk te laten controleren voor het versturen van de stukken en vraagt zich af hoe dit komt.

Yante van Haandel zegt dat dit wel de planning was, maar dat door de sneeuwval zij een map miste en niet kon ophalen. Daardoor is het uitgesteld en pas later gedaan.

Pagina 4:

Mike van Diemen vraagt zich af wat kruisposten zijn.

Yante van Haandel zegt dat deze posten de bedragen zijn van tussenrekeningen. Verder heeft dit geen invloed op kosten en dergelijke.

Mike vraagt waarom het niet onder vermogen valt.

Yante zegt dat Jet het haar zo heeft geleerd.

Pagina 5:

Linda Gebel vraagt zich af of een onbetaald bedrag nog niet is afgeboekt, aangezien dit een jaar na rekening mag.

Yante van Haandel zegt dat zij dit niet wist maar zo snel mogelijk zal doen.

Pagina 12:

Jet Dunnewind weet niet zeker waar het staat, maar ze heeft een vraag over het abonnement van bladnl. Er wordt hier veel geld aan uitgegeven maar de Heraut is niet fysiek en er wordt dus niks mee gedaan. Ze zegt dat ze nog ideeën heeft hiervoor. Misschien kan je alsnog dit jaar een fysieke Heraut hebben met artikelen van het hele jaar, wat leuk zou zijn om terug te lezen. Haar andere idee was om dit jaar al een soort Heraut te maken met een samenstelling van artikelen van de afgelopen 5 jaar, omdat het volgend jaar lustrumjaar is.

Yante van Haandel zegt dat het bestuur dit zeker mee zal nemen, zodat er nog iets gebeurt met het abonnement. Dit zal worden overlegd met de almanakcommissie en de Heraut.

Pagina 14:

Mike van Diemen heeft een vraag over de ALU. Er is 900 euro voor begroot en er is geen KAAL georganiseerd. Hij vraagt zich af of het mogelijk is om online een ALU te organiseren met leuke pakketten, aangezien dit hem alsnog best leuk kan lijken.

Yante van Haandel zegt dat in het stukje daarboven staat dat het inderdaad een plan is om dit online te doen. Het is niet van de tafel.

Anna van Rooijen zegt dat het streven is om dit alsnog (online) te doen.

Irene Wilde zegt dat er 900 euro is en dat je hiermee heel veel kan doen, bijvoorbeeld een cadeaupakket voor de actieve leden. Het is heel erg te waarderen dat men zich ondanks de maatregelen alsnog hebben ingezet voor de commissies. Ze geeft aan dat we die 900 euro niet moeten laten zitten.

Yante zegt dat hier zeker over is nagedacht en dat dit inderdaad de bedoeling is.

Pagina 17:

Marije Berga vindt het leuk dat er is ingegaan op het meerjarenplan.

Geheel:

Jet Dunnewind zegt dat Yante lekker bezig is geweest.

Anna van Rooijen sluit zich hierbij aan.

9. Stemming financieel halfjaarverslag XXe bestuur

Anna van Rooijen vraagt wederom of iemand anoniem wilt stemmen.

Jet Dunnewind geeft aan dat eerst de Kascontrolecommissie brief zou moeten worden gedaan.

Anna geeft aan dat dit klopt.

Jet leest de Kascontrolecommissie brief voor:

Geachte aanwezigen van de 76^e ALV,

Hierbij informeert de Kascontrolecommissie u over de stand van zaken omtrent de boekhouding van mevrouw de penningmeester van het afgelopen halfjaar. De Kascontrole heeft plaatsgevonden op 17 februari jongstleden via Zoom. De penningmeester heeft ervoor gezorgd dat de volledige controle online heeft kunnen plaatsvinden, waarvoor wij haar zeer bedanken.

Over het algemeen zag de boekhouding er verzorgd uit op enkele schoonheidsfoutjes na. Noemenswaardig is wel dat bij de informele activiteit de bierproeverij een lid ongeveer 16 euro had ontvangen ter declaratie. Dit was echter ongegrond, omdat er meer is gedeclareerd dan was toegestaan. De penningmeester is hiervan op de hoogte gesteld en heeft beloofd dit op te lossen. Wij zien dit daardoor niet als een te groot probleem in de boekhouding.

*Dit meegenomen brengt de kascontrolecommissie hierbij een **positief advies** uit over de boekhouding van afgelopen halfjaar. We wensen de penningmeester nog veel succes en plezier in het aankomend halfjaar.*

Hopende u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben,

Met vriendelijke groet,

De kascommissie, bestaande uit:

Erik Stoelinga

Arthur Kampschuur

Jet Dunnewind

Anna van Rooijen legt de stemprocedure uit.

Stemmen voor: 20

Stemmen tegen: 0

Stemmen onthouding: 5

Het financieel halfjaarverslag is aangenomen.

10. Bespreking 'Besteding overschot geld'

Anna van Rooijen zegt ervan uit te gaan dat men dit heeft gelezen of snapt waar dit over gaat. Ze zegt dat er nog niet zoveel geld is uitgegeven als gepland vanwege de corona maatregelen. Als bestuur wordt nagedacht over mogelijkheden. Het bestuur verzoekt de ALV na te denken over mogelijke doelen en manieren om geld uit te geven door nu te discussiëren.

Boris de Geest vraagt zich af wat het overschot is.

Anna van Rooijen geeft aan dat het overschot aan sponsoring in de brief staat, maar dat het precieze overschot afhangt van wat we dit jaar nog kunnen uitgeven.

Boris de Geest vraagt of er een inschatting is, 2000 euro of meer of minder.

Anna geeft aan dat het zeker grote bedragen zijn.

Yante van Haandel geeft aan dat het in de duizenden euro's gaat zitten.

Boris zegt dat het hem handig lijkt om 1000 euro extra naar het lustrum toe te brengen, maar hij weet niet of hier een motie voor nodig is. Dit komt alle leden ten goede zegt hij.

Marije Berga zegt dat in haar tijd ook al teveel geld was en dat ze het meerjarenplan hebben gemaakt. Zij vraagt waarom we nu weer naar de leden toestappen met de vraag wat te doen met het geld.

Anna zegt dat in eerste instantie inderdaad het plan was om negatief te begroten en het langzaam op te lossen. Vanwege corona lukt dit nu alleen zeker niet en houden we nog heel veel meer geld over, hier willen we vanaf kunnen.

Yante vult aan dat ze positief was tegenover corona bij het begroten, maar dat dit allemaal niet ging lukken.

Mike van Diemen zegt dat de reden om ooit een reserve op te bouwen was om onvoorziene kosten te dekken. Hij zegt dat afgelopen jaar vliegtickets iets hebben gehad, dus of er een inschatting is hoeveel geld er achter moet blijven als reserve.

Yante zegt dat ze het hier eerder over heeft gehad en dat de kosten van de vliegtickets in totaal ongeveer 1200 euro waren. Ze denkt dat je met 5000 euro enorm veilig zit en dat we nu met 21000 zitten. Ze zegt dat er dus meer dan genoeg speelruimte is en dat 21000 euro niet nodig is.

Mike van Diemen zegt dat je voor 21000 euro een leuk opknap pand in Griekenland kan kopen, dus dat dit mogelijk een oplossing is. Hij wilt alleen graag meegeven dat we niet per se al het geld uit moeten geven, dat gaat het niet worden.

Yante zegt dat dit inderdaad niet de bedoeling is, maar dat we hopelijk ideeën kunnen hebben om langere tijd geld uit te kunnen geven.

Thomas Steenkamp vraagt of het inderdaad de bedoeling is om alleen geld dat we over hebben gehouden dit jaar uit te geven.

Yante zegt dat dit klopt.

Jelmer Bruurs schrok ervan dat we op 21000 euro zitten. Hij zegt dat we eigenlijk met het meerjarenplan niets zijn opgeschoten hierdoor. Hij zegt dat we nu dezelfde vragen hebben. Hij geeft aan dat toen 7000-8000 genoeg zou zijn om iedereen uit Timboektoe te laten terugvliegen mocht het

nodig zijn. Er zou dus 10000 euro wel uit kunnen worden gegeven. Hij zegt dat we ieder jaar leden hebben die tien euro betalen en niet veel gebruik hebben kunnen maken van die contributie vanwege corona, we zouden dus mensen contributie terug kunnen betalen. Het lijkt hem ook leuk om twee seizoenkaarten voor NEC aan te schaffen en deze uit te loten onder ismi.

Anna is het hiermee eens.

Jordi Uijens zegt dat hij het deels met Jelmer eens is, om bijvoorbeeld contributie terug te kunnen geven. Hij is niet voor uitgeven om het uitgeven. Hij denkt dat het, aangezien je minder kan met traktaties bijvoorbeeld, handig is om met een deel van het geld bepaalde nuttige dingen voor bijvoorbeeld de kamer aan te schaffen. Dan kunnen we het geld in andere jaren het aan de leden geven.

Yante zegt dat wij zelf ook ideeën hebben om geld uit te geven, bijvoorbeeld dat er op inventaris al meer geld is uitgeven en begroot, aangezien deze op de lange termijn helpen.

Anna zegt dat er is nagedacht over contributie, maar dat deze hoeveelheden heel snel oplopen naar duizend euro. De afweging is dan of een activiteit van 1000 euro misschien veel gaver is dan een paar euro terugboeken, alhoewel als activiteiten niet kunnen dit misschien ook niet mogelijk was.

Jet Dunnewind lijkt het leuk om een gitaar aan te schaffen voor op de ismuskamer. Ook lijkt een karaoke machine haar erg leuk. Ook veel spellen lijken haar leuk.

Yael Boerma zegt dat de seizoenskaarten een goed idee van Jelmer waren. Hij zegt dat het dit jaar hopelijk nog steeds mogelijk is om een reis te organiseren. Hij zegt dat besloten is binnen Nijmegen een reis te organiseren, wat heel leuk zal zijn maar wel een grotere uitdaging. Bij buitenlandse reizen is het niet raar om veel geld te vragen, maar binnen Nijmegen wel. De reis kan alhoewel nog steeds erg duur zijn. Het lijkt hem dus een goed idee om wat geld vrij te zetten voor de reis, zodat makkelijker leuke dingen kunnen worden georganiseerd zonder dat de kosten hoog oplopen voor de leden. Hij denkt dat de reis een groot onderdeel is van ismus en hiermee veel leden kunnen worden bereikt en betrokken.

Irene Wilde zegt dat ze het teruggeven van contributie geen goed idee vindt. Ze zegt dat je er soms inderdaad meer of minder voor terug krijgt, maar dat mensen waarschijnlijk weinig moeite hebben met de tien euro contributie. Ze zegt dat het misschien mogelijk is om hier een keuze in op te stellen. Ze vraagt zich af of het lukt om al het geld kwijt te raken aan alle leden. Ze vindt het een goed idee om geld naar de reis te sturen, maar ze is ervoor om komend jaar te kijken naar de mogelijkheid om activiteiten gratis te maken. Als activiteiten in principe gratis worden gemaakt, tenzij het niet anders kan, je veel geld kwijt kan raken en dat het aan heel veel leden ten goede komt. Ze denkt dat de hoeveelheid geld hier ook heel goed in kan komen.

Yante zegt dat hier inderdaad over is nagedacht en dat dit ook deel van het plan is. Al helemaal voor sportactiviteiten is besloten geen geld te vragen.

Arthur zegt dat hij het eens is met Irene en haar plan goed vindt. Hij zegt dat we niet te moeilijk moeten doen over wat we zouden aanschaffen en dit gewoon moeten doen. Hi is er ook erg voor om commissieposten op te hogen. De (pre-)mastercommissie heeft aangegeven dat er te weinig geld was vorig jaar, dus hij is er voor hen meer geld te geven. Lekker spulletjes aanschaffen waar dat mogelijk is. Boeie, schaf iets aan.

Thomas zegt dat 20000 euro op de spaarrekening fijn is, als een reserve. Hij vindt het vreemd dat we over 10000 euro spreken, aangezien dit overdreven is. Hij denkt dat een contributieverlaging ook niet veel oplevert en ook niet om hier een keuze in te maken. Hij denkt dat flink geld naar een lustrum sturen heel erg zal bijdragen aan ismus. Ook de kamer opleuken met allerlei dingen vindt hij een heel goed idee, voor komende kratjes.

Jelmer zegt dat hij voorstander is van de mogelijkheid om contributie terug te vragen. Hij denkt dat 10 euro zeker wel wat uit kan maken voor mensen en als men hier weinig gebruik van heeft gemaakt moeten zij dit ook terug kunnen krijgen. We zitten met de handen in het haar van wat we met het geld moeten, maar dit geld is van de mensen zelf. Voor de mensen die niet actief zijn bij ismus, zijn bepaalde hoeveelheden geld voor een activiteit niks waard. Hij zegt dat er heel veel leden zijn en maar weinig hiervan actief zijn. Het lijkt hem goed de optie open te houden dit geld terug te geven, en dat je zeker niet aan moet nemen wat mensen wel of niet willen met hun geld.

Anna zegt dat ze dit snapt, maar dat ze denkt dat je veel meer kan met het geld als je het stopt in het organiseren van activiteiten. We maken meestal beslissingen voor de leden en de vereniging en daarvan uit willen we dit wederom doen.

Jelmer zegt dat je op moet passen met dingen doen vanuit de actieve leden, aangezien andere leden ook hebben betaald alhoewel ze niet actief zijn. Mensen hebben ook recht op een bepaald lidmaatschap en deze was er niet uit te halen dit jaar.

Yante zegt dat hij het idee van Irene een goed idee vindt en hier graag over nadenkt.

Maaïke zegt dat ze het een slecht plan vindt. Ze wilt iedereen dezelfde kans gunnen en niet alleen een optie openhouden. Als je het bijvoorbeeld niet ziet of vergeet, kan je het ineens niet terugvragen. Ze zegt dat je beleid maakt om alle leden te betrekken en niet alleen de actieve. Ze wilt dat iedereen gelijk wordt behandeld.

Anna zegt dat het inderdaad niet de bedoeling is om alleen de actieve leden te betrekken hiermee, maar dat ons geld vooral in activiteiten gaat zitten.

Jelmer zegt dat als je iedereen mailt met de optie om het geld terug te vragen, je iedereen toch gelijk behandelt.

Maaïke zegt dat je dan een drempel creëert die niet nodig is. Ze denkt dat als je besluit dit te doen, je dit met een bepaalde reden doet. Maaïke zegt dat ze niet degene is die zich hoeft te verantwoorden hier.

Mike sluit zich aan bij Jelmer, aangezien hij denkt dat veel geld stoppen in activiteiten niet alle leden betreft. Als je de mogelijkheid biedt aan iedereen om het lidmaatschap terug te vragen, je aan iedereen de keuze laat om het geld te houden. Dit lijkt hem een goed idee om iedereen te betrekken en niet alleen de actieve leden van ismus.

Marije Berga zegt dat je ook geld kan betalen aan mensen om aan activiteiten deel te nemen.

Yael zegt dat korting bieden op het lidmaatschap een goed idee kan zijn, maar dat we het nu hebben over de 300 leden die we nooit zien. Hij geeft aan dat die leden eerdere jaren ook weinig hebben gezien van het geld, aangezien zij toen ook niet actief was. Als je het teruggeeft, geef dan iedereen een hoeveelheid geld terug direct, aangezien we dat niet hebben kunnen spenderen op leden dit jaar.

Boris geeft aan het ook niet eens te zijn met Mike en Jelmer, aangezien hij aangeeft dat het maar een tientje is en dat je dan geld uitgeeft om het uitgeven. Hij zegt dat als je een mailtje stuurt met dat je geld teruggeeft, je heel snel veel geld uitgeeft terwijl dit weinig oplevert. Hij vindt het zonde van het geld.

Joos Rutjens wil geld uitgeven aan degene die de volgende ALV notuleert.

Rik van Doremalen is het eens met meerdere partijen, maar denkt ook na over de praktische kant. Bijvoorbeeld of je leden toelaat bij activiteiten als ze geld hebben teruggevraagd. Hij zegt ook dat dit een drempel kan creëren voor volgende besturen, aangezien je het probleem op gaat schuiven. Geld teruggeven kan ertoe leiden dat volgende besturen weer met het probleem kampen en niet weten wat ze moeten doen hiermee.

Jelmer zegt dat Irene kwam met het plan om een mail te sturen, waar hij zich later bij aansloot. Hij zegt tegen Boris en Rik dat het wel mee zal vallen met de hoeveelheid geld die terug zal worden gegeven en dat de mogelijkheid bieden heel goed is. Ook zegt hij dat we letterlijk dezelfde discussie aan het voeren zijn als een paar jaar geleden, dus het is helemaal fout gegaan. Jelmer heeft als radicaal idee om de positie van commissaris externe betrekkingen misschien op te geven als we meer dan genoeg geld hebben.

Jeroen Mooijman zegt over het meerjarenplan dat het goed negatief is begroot de paar jaren, maar dat alleen door corona het eigenlijk niet is gelukt. Hij denkt dat het wel meevalt hoeveel geld we teveel hebben in een normale situatie, dus dat het nu vooral door de beperkte mogelijkheden een probleem is. Hij benadrukt dat het probleem er niet bij ligt dat we het geld niet uit kunnen geven en er geen structureel probleem is.

Thomas sluit zich helemaal aan bij Jeroen. Hij zegt dat het door de MBF en door corona niet is gelukt. Hij bedankt Jelmer voor de waardering van zijn werk. Hij zegt dat secretaris de beste functie is. Hij denkt dat het prima is om geld te verdienen en wenst Yante succes met geld terugstorten. Hij zegt dat je weet waar je voor tekent als lid, of je nou actief lid wilt worden of niet. Hij zegt ook dat het ideaal is om veel geld te stoppen in activiteiten die voor iedereen bedoeld zijn zodat de ledenbijdrage ook omlaag kan.

Jet lijkt het een goed idee met de vraag aan mensen of ze geld terug willen hebben. Er staat wel in de statuten dat leden een bijdrage moeten betalen.

Irene zegt dat het een lange discussie is en eentje die we al jaren voeren, ze vraagt zich af of er inderdaad nog erg nieuwe punten zijn. Ze denkt dat we uit de notulen best wel ideeën kunnen halen over wat we willen doen met het geld. Ze geeft aan dat iedereen het wel prima zal vinden wat we met het geld doen en dat we hier een weg in moeten vinden. Ze denkt niet dat het heel veel zin heeft om het hier nog veel langer over te hebben. Ze geeft wel aan dat het handig is om dit mee te geven, maar dat dit kan worden behandeld bij een begroting en het stemmen daarover.

Anna stemt hiermee in en geeft aan dat wij hier zeker mee aan de slag zullen gaan na deze avond.

Jordi heeft een vijftal opmerkingen. Allereerst zei Thomas dat we het niet teveel moeten hebben over het uitgeven van 10000 euro, hier staat hij achter. Een reserve behouden is goed. Hij zegt over het meerjarenplan dat het moment is gekomen om een nieuw meerjarenplan te schrijven, hij denkt inderdaad dat het komt door de corona crisis maar dat dit ook het moment is om iets nieuws te fabriceren. Hij vindt het lustrum een goed idee, maar hij zegt dat het een heel groot bedrag zou zijn voor een lustrum. Met de 3000 euro die zij hadden, was het al moeilijk om het allemaal uit te geven. Hij wilt graag naar de lange termijn kijken, aangezien in een jaar veel geld uitgeven later voor veel moeilijkheden zou kunnen zorgen.

Mike zegt dat er in de statuten staat dat leden lidmaatschap moeten betalen, maar dat het lidmaatschapsgeld ook terug kan worden geboekt. Hij zegt verder dat er ieder jaar een nieuwe penningmeester komt en wordt gekeken naar de begroting van vorig jaar en de inwerking. Op basis daarvan wordt een begroting opgesteld. Hij denkt dat juist door ontwikkelingen zoals de MBF veel meer geld binnenkomt dan normaliter wordt begroot, dus Mike denkt dat het handig zou zijn om de volgende penningmeester te laten weten (via een groepje) de begroting vanaf nul op te bouwen. Dit zorgt ervoor dat je op bijvoorbeeld bestuurskleding veel meer geld kan uitgeven, zodra je met een nieuwe blik hiernaar kijkt. We hebben nu een acuut probleem, maar hij denkt dat er ook een structureel probleem is en dat dit moet worden opgelost vanaf het begin.

Jelmer laat het maar zitten. Hij wilde reageren dat het lang over de contributie ging maar hij is ook voorstander van andere punten.

Erik Stoelinga zegt dat hij heeft nagedacht over een mogelijke skireis, zoals bij andere verenigingen, hij vraagt zich af of hier over is nagedacht.

Anna zegt dat hier zeker over is nagedacht aangezien we een lid hebben die skiles geeft, ook vorig jaar is hierover nagedacht. Ook in andere vakanties zouden we andere reizen kunnen doen.

Boris geeft aan dat we wel moeten uitkijken met de hoeveelheid reizen die we organiseren.

Erik zegt dat een skireis voor ismus begrippen helemaal nieuw is en wel te combineren valt en dat dit mogelijk wel leuker zou zijn dan een meerdaagse, aangezien de aanmeldingen hiervoor teruglopen de afgelopen jaren.

Rik geeft aan dat er een gesprek is geweest met het lid over een skireis, maar dat bewust de keuze is gemaakt dit niet te doen. Vanuit verantwoordelijkheid is dit niet gebeurd. Hij geeft aan dat dit nu ook niet meer kan.

Erik zegt dat het ook zeker als plan bedoeld was.

Rik zegt dat corona al erg lang aanwezig is en dat geld stoppen in het lustrum erg leuk lijkt, maar dat het zeker mogelijk is dat het lustrum ook online zal plaatsvinden. Hij denkt dat dit alsnog erg leuk wordt, maar 1000 euro is misschien veel te veel.

Boris zegt dat als dit het geval is, het lustrum ook kan worden verzet aangezien niemand meer zin heeft in online activiteiten dan.

Anna geeft aan dat we het over twee bedragen hebben, ons overschot en het bedrag op de rekening. Ze denkt dat we dit moeten blijven scheiden. Met ons overschot kunnen we inderdaad directe dingen aanpakken, zoals contributie of activiteiten, maar dat met het grote bedrag structurele plannen moeten worden gemaakt.

Jeroen stelt voor af te ronden en het bestuur te laten worstelen met de ideeën.

Anna is het hiermee eens.

Boris is het hier ook mee eens.

Yante van Haandel heeft een vraag aan de ALV. Ze zegt dat we kleinigheden kunnen uitgeven zonder vragen, maar dat als we een plan hebben voor het uitgeven voor grote bedragen, wanneer we dit moeten presenteren aan de alv.

Jelmer Bruurs zegt dat er een jaarbedrag is, het bedrag dat we uit mogen geven zonder er vragen over te stellen. Hij geeft aan dat de ALV nu ideeën heeft, maar dat wij in principe heel veel geld uit kunnen geven, zolang we dit verantwoorden.

Anna van Rooijen zegt dat we dit als bestuur gaan verwerken en met een plan zullen komen, Yante zal een karaoke machine kopen.

11. W.V.T.T.K.

-

12. Rondvraag

Mike van Diemen vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, Anna mag vragen wat haar favoriete tongbreker is, Joos mag vragen of hij houdt van przewalskipaarden, de ALV mag vragen of Rik zijn internetverbinding verbetert, Rik mag vragen hoe hij dit gaat toepassen.

Irene Wilde vraagt of ze iedereen mag bedanken voor de aanwezigheid, Mike mag bedanken voor de aanwezigheid specifiek, bestuur mag bedanken voor de inzet afgelopen halfjaar, ze kan zich voorstellen dat het niet makkelijk is, ze hoop mag uitspreken dat er komend halfjaar meer mogelijk is.

Jelmer Bruurs heeft bingo door Arthur. Jelmer vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, Mike mag bedanken voor dezelfde reden als Irene, het bestuur mag bedanken de inzet het afgelopen halfjaar, hoop mag uitspreken namens ismus naar NEC en hoop mag uitspreken namens ismus naar vervallen huis in Griekenland.

Arthur Kampschuur vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, Jelmer mag feliciteren met de bingo, het bestuur mag bedanken voor onvermoeide inzet ondanks omstandigheden en iedereen succes mag wensen met wat dan ook.

Jet Dunnewind vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, Yante mag bedanken voor het harde werk het afgelopen halfjaar, het bestuur mag bedanken voor hun inzet ondanks de pandemie en mag zeggen dat een gitaar heel leuk zou zijn.

Linde Zwijnenburg vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv en iedereen een goede nachtrust mag wensen.

Boris de Geest vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, het bestuur mag bedanken voor het eerste halfjaar, tegen Thomas mag zeggen dat hij goed geld heeft opgehaald, aan Jelmer mag vragen wat bingo inhield en tegen Rik mag zeggen dat hij vaandeltocht krijgt.

Aniek Suurmond vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, het bestuur mag bedanken voor hun werk en inzet de afgelopen periode.

Jeroen Mooijman vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, de eerstejaars mag bedanken voor hun aanwezigheid, Thomas mag bedanken voor het verder verneuken van het overschot.

Marije Berga vraagt of het ismuslied op Spotify kan worden geplaatst, aan Joos mag vragen of er een vaccinatie naam kan komen voor het vaccineren van ismi, het bestuur mag bedanken voor hun inzet en hen succes mag wensen.

Rose Snijders vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar en hen succes mag wensen met het komende halfjaar.

Yael Boerma vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, Jelmer mag bedanken voor het verlengen van de ALV door het opperen van een goed punt en Anna mag vragen als afsluiting een adtje te trekken zoals hij bij de reisbekendmaking.

Erik Stoelinga vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, namens Stef de alv mag bedanken voor de alv, bestuur succes mag wensen en hen mag bedanken voor hun inzet en aan Rik mag vragen of hij woordgrappen wil overlaten aan de seccies.

Maaïke Vink vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, bestuur mag bedanken voor het afgelopen jaar en hen succes mag wensen met het komende halfjaar.

Thomas Steenkamp vraagt of hij iedereen mag bedanken voor alles, hij iedereen succes en een fijne avond mag wensen.

Rik vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, iedereen mag bedanken voor input, Mike mag beantwoorden met dat de IKEA hub stoort met het wi-fi netwerk, Erik mag beantwoorden met dat hij het zal proberen.

Yante van Haandel vraagt of zij de alv mag bedanken voor de alv, de Kascontrolecommissie mag bedanken voor het harde werk en de moeite, medebestuurleden een schouderklopje mag geven voor het doorzettingsvermogen van het afgelopen halfjaar, mag vragen of we ook een keyboard en andere instrumenten kunnen aanschaffen zodat er een ismusband kan worden begonnen.

Joos Rutjens spreekt als Shakespeare.

Anna van Rooijen vraagt of hij de alv mag bedanken voor de alv, hoopt dat ze naar NEC kan met seizoenskaarten, vraagt of ze iedereen mag bedanken voor de complimenten en de kritiek, de eerstejaars mag bedanken voor de aanwezigheid, het oud bestuur mag bedanken voor het doorlezen

en bekritisieren van onze stukken, het huidige bestuur mag bedanken voor het volhouden met haar, op Mike mag reageren dat ze geen enkele tongbreker kent, Yael mag beantwoorden dat ze wel een adt trekt.

13. Sluiting

Anna van Roijen bedankt iedereen en sluit de vergadering om 23:01.